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INTERPELACJA 
w sprawie ulicy Dzikich Pól  

 
Otrzymałem od mieszkańców prośbę o interwencję w związku nawierzchnią na ulicy 
Dzikich Pól od nr 28/30. Ulica była "naprawiana" dwukrotnie przez Zarząd Dróg i 
Transportu. Po ostatniej naprawie posiada więcej dziur i kolein. Po opadach deszczu 
tworzą się kałuże i błoto. W okresach jesienno-zimowych ulica staje się nieprzejezdna. 
Taka sytuacja sprawia problem normalnego wyjścia z posesji. Proszę o rzetelną 
naprawę nawierzchni ulicy aby mogła posłużyć mieszkańcom kilka lat, a nie kilka dni. 
Brakuje także oświetlenia tej ulicy . 
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